
 

PROTOKOLL STYREMØTE I NORSK BOBILFORENING REGION MIDT 

MØTET BLE AVHOLDT PÅ SKYPE 20.01.22, kl 18.00-20.30 

 

Disse er innkaldt: Mona Stenersen, Harry Rypdal, Petter E Mathisen, Edvar Hoston, Karin 

Bø, Lill Hege Sortehaug, Odd B Garbrielsen, Wainy Stenkløv og Tove Lindtner 

Ikke tilstede: Wainy Stenkløv 

Referent:  Harry Rypdal 

 

 

Sak 01-22.  Godkjenning av innkalling  

  Vedtak: Godkjent 

   

Sak 02-22.  Godkjenning av sakliste 

  Vedtak. Godkjent 

 

Sak 03-22.  Godkjenning av protokoll av 22.11. 2021 

  Vedtak: Protokoll 61/21 godkjent. 

 

Sak 04-22:  Status på planlagte treff 2022 

       Jubileumstreff 2021 er utsatt til 2022 

        Andre treff som er planlagte/ ønsker om treff. 

   

  Tove tar kontakt med Kroken Åndalsnes for Jubileumstreff 

 LILL Hege Sortehaug kontakter Braathallen og Veiholmen igjen   

Odd Gabrielsen tar kontakt med Løviknes på Vestnes for å høre om 

muligheter til å eventuelt avholde Jubileumstreff der. (Undersøker om strøm 

osv). 

Harry tar kontakt med båthavna på Vestnes og Fjordhotellet i forhold til mat 

og møterom. 

 

Planlagte treff og forespørsler om treff: 

Forslag: Flø (ansvar Gabrielsen), Atlanterhavsveien sjøstuer (ansvar Lill 

Hege), Rorbua Vegsund Fole festlig AS (ansvar Mona). 

Vikebukt (ansvar Harry). 

 

Vedtak: Tatt til orientering 



Sak 05-22.Orientering frå leiar. 

       Verving. Korleis nå ut til nye medlemmer. 

       Kjøp av hengar. 

       Oppfølging av medlemmer. 

       Fysisk lands styremøte i januar. Budsjett. 

       Kalle kan føre regnskapet ut året slik at det blir årsavslutning 2021  

 

      Vedtak: Tatt til orientering 

 

  

Sak 06-22.  Fordeling av oppgaver innad i styret 

       

Kven gjer kva? 

  Oppsøke Caranova Kristiansund (Lill Hege). 

  Kjøp av henger (Harry) 

  Oppfølging av medlemmer som ikkje har betalt (styret) 

  Verving  (ansvar styret) 

  Brosjyrer med vervings-skjema  lages av web-ansvarlig (Edvard) 

   

  Vedtak: Godkjent 

 

 

Sak 07-22 Tid og sted for Årsmøtet 

 

  Årsmøtet 29/4. Sted ikkje avgjort. 

 

  Vedtak: Godkjent 

 

   

Sak 07-22.  Dato for styremøter framover mot årsmøtet. 

   

  Fysisk styremøte 1.april (Skype) 

  Forslag: Kviltorp camping (ansvar Mona) og Aspøya fjordsenter  

   

Neste styremøte (Skype) 1.mars 18.30 

 

Vedtak: Godkjent 

 

 

 

   

Sak 08-22.  Eventuelt 

  Være aktiv med å legge ut brosjyrer hos forhandlere 

 



  

          


